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Positieve insteek 
Het vergaderseizoen zit er weer op en de vakan-
ties gaan weer beginnen. Dat betekent dat we 
even op adem kunnen komen van een intensief 
politiek vergaderjaar dat eind augustus 2018 be-
gon. Dus ook een goed moment om eens rustig 
terug te blikken op het vergaderjaar, want het was 

een jaar met verschillende 
gezichten. 
We begonnen na de zomer 
nog als coalitiepartner met 
het prachtige coalitieak-
koord “Winterswijk maken 
we samen”. het lijkt alweer 
een eeuw geleden. Want 
wat er daarna gebeurde is 
inmiddels geschiedenis. 
Een geschiedenis die we 
inmiddels achter ons heb-
ben gelaten. 

We kijken nu weer vooruit en proberen op een 
positieve manier oppositie te voeren. Dat wil zeg-
gen dat we niet per definitie overal op tegen zijn, 
maar wel kritisch kijken naar de voorstellen waar 
het college mee komt. Dus goede voorstellen 
zullen we steunen en dat hebben we de afgelo-
pen maanden ook regelmatig gedaan. Maar bij 
voorstellen die niet goed zijn voor Winterswijk, 
zoals de extra koopzondagen, zullen we het 
CDA-geluid duidelijk laten horen. En dat lukt ook 
goed, want we hebben een 7-koppige fractie die 
stuk voor stuk hun mannetje of vrouwtje staan.  
Daarbij zoeken we ook steeds vaker de publiciteit 
via persberichten, Facebook of Twitter, want wat 
er in de raadzaal gebeurt dat zien de meeste 
Winterswijkers niet.  
De kadernota was hier een goed voorbeeld van. 
We hebben al vroegtijdig via een persbericht 
aangegeven dat het CDA een andere visie heeft 
op de toekomst dan de coalitie. De coalitie wil 
namelijk fors gaan snijden in voorzieningen die 
wat het CDA betreft belangrijk zijn voor Winters-
wijk. Gelukkig stonden we daar niet alleen in want 

er waren ook enorm veel insprekers die grote 
moeite hadden met de plannen van de coalitie. 
De kadernota was tevens het laatste spektakel-
stuk voor de vakantie. Na het volksfeest beginnen 
we als fractie weer uitgerust en vol positieve 
energie aan het nieuwe vergaderseizoen. Tot die 
tijd wens ik iedereen een fijne en vooral gezonde 
vakantie toe. 
 
Wim Wassink 
Fractievoorzitter 
 
Een nieuw bestuurslid stelt zich voor 
Sinds de Algemene Ledenvergadering van14 mei 
zit ik, nadat ik vooraf een tijdje heb meegelopen 
officieel in het bestuur van het CDA. 
Mijn naam is Remon Jentink, 
53 jaar geleden geboren op 
boerderij De Wolter in Ra-
tum. 
Ik ben getrouwd met Anita, 
een zus van Harry Grevers, 
wel bekend binnen het CDA. 
We hebben twee dochters,  
Wieke 19 jaar en Marloes 17 
jaar. 
Samen met mijn broer Ed-
ward run ik een melkvee- en 
varkenshouderij. Mijn beroep 
is dus voedselproducent. 
Verder heb ik ook nog hobby’s, en dat zijn voetbal 
en tennis, wandelen en fietsen in de natuur doe ik 
ook graag. 
Volgens mij ben ik nu een jaar of 18 lid van het 
CDA, en in die tijd is me door Herlinda Nagel, 
toen voorzitter, al eens gevraagd om in het be-
stuur te gaan. 
Dat heb ik toen niet gedaan omdat ik nog ver-
schillende andere bezigheden had. 
In het verleden ben ik o.a. bestuurslid geweest 
van stichting Ratums Belang, ouderraad Emma-
school, Penningmeester van feestcommissie 
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Emmaschool, daarna penningmeester van de 
Oranjevereniging Henxel en omstreken. 
Verder ben ik commissaris geweest bij een on-
derlinge brand- en storm verzekeringsmaat-
schappij. 
Op dit moment ben ik penningmeester van Stich-
ting Gebouw Marijke. 
We zijn bezig met de overname van de gymzaal 
en vergaderruimte bij de Emmaschool, en mede 
dankzij de hulp van, toen nog wethouder Ilse Sa-
ris gaat dit naar alle waarschijnlijkheid door. 
Daar zijn wij nu erg druk mee. 
Wat het CDA betreft; ik ben geraakt door de pas-
sie die de mensen van het CDA hier in Winters-
wijk uitstralen. 
De saamhorigheid was groot, en is na de crisis in 
februari alleen maar groter geworden. 
Ik merk aan iedereen dat ze de schouders er on-
der zetten, en daar wil ik graag aan meewerken. 
Tot slot wens ik iedereen een fijne vakantie. 
 
Remon Jentink 
Bestuurslid 
 
Samenloop voor Hoop 
Op zaterdag 6 juli jongstleden was het dan zover. 
Nadat we het Team CDA Winterswijk op het laat-
ste moment nog rond hadden gekregen, begon-
nen Remon en Anita om 14.00u aan de eerste 
twee uur lopen. 
Het 24-uurs wandelevenement dat voor het eerst 
in Winterswijk werd georganiseerd vond plaats op 
de atletiekbaan van Archeus. Als 1 van de 39 

teams zetten wij van Team CDA Winterswijk ons 
beste beentje voor.  
Ook het provinciale CDA-springkussen was weer 
naar Winterswijk gehaald om de kinderen te ver-
maken. Nadat het de hele middag mooi weer 
was, begon het na weken droogte, weer eens te 
regenen. Bewapend met poncho’s en paraplu’s 
werden de kilometers verslonden. Toen Wilma, 
behoorlijk natgeregend vanuit Meddo de baan 
opkwam was er een prachtige regenboog te zien 
en niet veel later werden honderden kaarsen 

langs de baan aangestoken: de lichtjesceremo-
nie. 
De hele nacht werd er doorgewandeld en intus-
sen kwamen de donaties binnen. Doel was name-
lijk om zoveel mogelijk geld op te halen voor het 
KWF ten behoeve van onderzoek naar kanker. 
De laatste rondjes werden met alle deelnemers 
van elk team afgelegd. Uiteindelijk kon de organi-
satie van de Samenloop voor Hoop Winterswijk 
het totaalbedrag van bijna 75.000 euro bekend 
maken. Als CDA Winterswijk hebben we 795 euro 
opgehaald.  
Als u nog niet gedoneerd heeft en ons nog wil 
helpen het streefbedrag van 1000 euro te halen, 
dan kunt u nog t/m 31 augustus uw bijdrage 
overmaken via internet: 
https://acties.samenloopvoorhoop.nl/cdawinterswi
jkloopt Graag wil ik bij deze de organisatie, alle 
deelnemers, vrijwilligers en donateurs hartelijk 
bedanken voor hun inzet en bijdrage! 
 

Ian van der Wielen 
Teamcaptain Team CDA Winterswijk 
 
De Europese Verkiezingen 
Hoe vaak maakten we het in het verleden niet 
mee als we campagne liepen in Winterswijk: 
“Schade, wir sind Deutscher und nehmen nicht 
teil an ihren Wahl” ……De afgelopen Europese 
verkiezingscampagne ging het anders: we gingen 
gezamenlijk campagne voeren met onze collega-
fractie uit Duitsland: CDU Vreden. Deze keer 
hadden we ook een Gelderse kandidaat: Henk 
Jan Ormel die op nr 5 voor het CDA op de lijst 
stond. De avond voor de campagnedag in Win-
terswijk nog even met enkele fanatiekelingen 
handige uitdeelzakjes gemaakt en ‘s morgens om 
9 uur was iedereen present in het dorp. Van de 
CDU Vreden-fractie waren Elisabeth Ingenhorst, 
Chistoph Terrahe en Denis Gescher aanwezig. 
Henk Jan Ormel, zijn vrouw Jacqueline en PR 
man Jeroen Berends schoven na een interview 
met RTV Slingeland aan bij het gezamenlijk ont-
bijt.  
Hierna trokken we als campagne-karavaan door 
Winterswijk. Onze Duitse gasten waren aange-
naam verrast met de aanwezigheid van onze 
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Duitse collega’s en de promotie-pakketjes gingen 
ook grif van de hand en toezeggingen om op 
Henk Jan Ormel of Markus Pieper  te stemmen 
werden vaak gegeven. 
Kortom een geslaagde campagne met helaas niet 
helemaal het gewenste effect voor Henk Jan Or-
mel die net buiten de boot viel na het stemmen 
tellen maar met ruim 11.000 stemmen absoluut 
een mooi resultaat had. 
 
Wilma Elsinghorst  
fractielid 
 
Koopzondagen 
Het onderwerp koopzondagen komt zo ongeveer 
iedere raadsperiode weer terug op de agenda 
van de gemeenteraad. Altijd ingebracht door de 
VVD-fractie die een fel voorstander is van vrije 
openstelling. Op de agenda van de raad van 27 
juni stelde het college voor om in de periode juli 
en augustus de winkeliers de kans te geven om 
iedere zondag hun winkels open te stellen. In de 
voorafgaande raadscommissie werd al duidelijk 
dat de meeste partijen in onze Raad zware  

bedenkingen hebben bij dit voorstel. Maar er zijn 
afspraken gemaakt bij het vormen van de coalitie. 
 
 
 
 
 

 

De VVD heeft steun geëist van de overige coali-
tie-partijen en die hebben om een coalitie te kun-
nen vormen de VVD hun zin gegeven. De vorige 
coalitie had nog als uitgangspunt een onderzoek 
via ABH-City te doen naar het draagvlak onder de 
winkeliers. De uitslag van dit onderzoek wijst uit 
dat het merendeel van de Winterswijkse win-
keliers blij is met de openstelling van 1 zondag 
per maand en men een “gatenkaas” vreest van 
enkele winkels open en veel winkels dicht als 
ieder zondag de mogelijkheid is de winkels te 
openen. Men vreest dat de bezoekers op 
dergelijke zondagen snel de belangstelling voor 
Winterswijk verliezen en dat vooral kleine win-
keliers (die juist het centrum aantrekkelijk maken) 
dikke verliezen gaan lijden. De CDA fractie wil 
vooral de kleine ondernemer beschermen. Zij zijn 
immers niet in staat extra personeel in te zetten 
en heeft net als D66 en Voor Winterswijk tegen 
het voorstel gestemd. De coalitiepartijen hielden 
de gelederen gesloten en stemden voor waardoor 
de winkeliers inderdaad in juli en augustus iedere 
zondag open mogen. Onduidelijk is of er van het 
najaar geëvalueerd wordt: het college zei ja en de 
VVD zei nee. Heel bijzonder dat een 3 koppige 
fractie het lot kan bezegelen voor onze winkeliers 
en mooie centrum. 
 
Wilma Elsinghorst 
fractielid 
 
Om in uw agenda te zetten 
19 november ledenvergadering met bezoek Hes-
selink Koffie 
31 december kniepertjes actie centrum 
10 januari CDA Nieuwjaarsborrel 
 
Ook is de kopgroep druk bezig om activiteiten te 
ontwikkelen die op dit moment nog niet concreet 
zijn. Hiervan wordt u per mail of in de pers  op de 
hoogte gebracht. 
 
 
 


